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§  35 FRN 2011/10 

 

Fritidsnämndens investeringar – beslutsuppföljning 
 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 

Ärendet 
I tabellen nedan redovisas en kortfattad information beträffande aktuell status för 
Fritidsnämndens investeringsprojekt enligt tidigare beslut av nämnden och/eller av 
kommunfullmäktige. 
 

Projekt Status 

Nya ridskolan 
Källtorp 

Bygglov/strandskydd återtas inför Miljö- & 
Stadsbyggnadsnämndens majsammanträde. 
Istället ska planbesked begäras. 

Paviljongen Saltsjöbadens IP Arbeten pågår i enlighet med tidsplan. 
Till följd av en mycket slimmad 
investeringsbudget måste en ny prognos göras. 
Arbete med ny prognos pågår. 
Temporära omklädningsrum samt en 
temporär verksamhetslokal finns på plats.   
Byggnaden beräknas vara färdigställd vid 
årsskiftet 2012/2013. 

Sporthall Älta 
 

Markenheten har fått ett nytt uppdrag vilket 
innebär att skolan istället kommer att hyras ut 
fram tills beslut har tagits för hur centrala Älta 
ska utvecklas på lång sikt. Detta betyder att 
placering av ny sporthall inte kan planeras in i 
nuläget.  
Fritidsnämnden måste besluta hur ärendet 
med en ny sporthall i Älta ska gå vidare. 

Myrsjö IP Projektet läggs i vänteläge i avvaktan på nya 
ekonomiska besked för kommunens samtliga 
investeringar. 
Underlag för byggnation och upphandling av 
de olika etapperna är till stor del färdigställda. 
Byggnationerna kan genomföras i olika 
etapper.  

Saltsjöbadens IP, konstgräs Markarbetena är genomförda och arbete med 
att lägga konstgräs kommer påbörjas inom 
kort.  Beräknas vara helt färdigställt i slutet av 
maj-juni 2012.  
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Boovallen omklädningsrum Behovsunderlag klart. Upphandling kommer 
att genomföras inom kort.  

Forts § 35 

 

Aktivitetspark Duvnäs - Utskog Samråd klart, synpunkter kommer att beaktas i 
projekteringsarbetet. 

Lekplatser Detaljprojektering ska ske av lekplatserna vid 
Neglinge torg och Stensö. Utbyggnad till hösten. 

 
 

Beslutsgång 

Nämnden noterar informationen till protokollet. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2012-05-03 
 

 

- - - - -  
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§  36 FRN 2012/4 

Beslutsuppföljning över beslutade projektbidrag till 

föreningslivet 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att notera informationen till protokollet. 

Ärendet 

Fritidsnämnden har genom nämndbeslut eller delegationsbeslut fattat beslut om kontant-

stöd, projektbidrag, till olika föreningars projekt. Beviljade projektbidrag redovisas i sam-

manställningen nedan. Syftet med sammanställningen är att nämnden ska få kontinuerlig 

information om dessa ärenden. 

 

Beslut fattade av Fritidsnämnden genom nämndbeslut 
Förening Dnr Ändamål Belopp Beslutsdatum Redovisas 

skriftligt senast  
Redovisning 
inkommen  

NIA - Nacka 
idrottsallians 

2011/97 Stöd till 
samordnare för 
idrottslyftet 

190 000 2011-10-27 2012-08-31   

 

 
Beslut fattade genom Delegationsbeslut 
Förening Dnr Ändamål Belopp Beslutsdatum Redovisas 

skriftligt  
Redovisning  
inkommen 

Orminge 
Schackklubb 

2011/35 Startbidrag 10 000 2011-04-13 2012-01-31 2012-05-05 

Skuru IK, 
Handboll, Upp & 
Ner 

2011/68 Utbilda Nacka 
föreningar i 
konceptet ”Upp & 
Ner” 
 

15 000 2011-06-14 2012-10-21  

DHB Östra 2011/62 Verksamhetsstöd 
för aktiviteter för 
barn och unga 
med funktions-
nedsättning 

6 000 2011-06-14 2012-01-30 Påminnelse 
på gång 

Skuru IK, Härs & 
Tvärs 

2011/64 Verksamhetsstöd 
för aktiviteter för 
barn och unga 
med funktions-
nedsättning. In-
riktning handboll 

24 000 2011-06-14 2012-10-15  
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Forts § 36 

 
Fisksätra Scoutkår 2011/121 Stöd till 

planeringshelg o 
40-års jubileum 

6 000 2011-11-29 2012-03-31 Påminnelse 
på gång 

Järla Orientering 
och Skidor 

2012/14 Kartbidrag 2012 25 000 2012-04-04   

OK Ravinen 2012/28 Kartbidrag 2012 25 000 2012-04-04   

Föreningen 
Sörmlandsleden 

2012/16 Verksamhets- o 
skötselbidr. 2012 

9 000 2012-04-04   

Boo FF 2012/20 Utveckling av 
barn- och 
ungdomsledare 

15 000 2012-04-27 2012-11-15  

 
I de projekt där en skriftlig redovisning inte begärs finns det en kontinuerlig kontakt med 
föreningen. När beslut fattas om att föreningen ska lämna in en skriftlig redovisning ska 
den innehålla uppgifter om genomförda aktiviteter, insatser eller investeringar samt en 
redogörelse för hur projektbidraget använts fördelat på olika kostnadsslag.  

 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 

 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2012-05-02 
 

 

- - - - -  
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§ 37  FRN 2012/20 

Information om gemensam webbplats för 

fritidsaktiviteter för personer med funktionsnedsättning 

i Stockholms län 
 

Beslut 
Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 
 

Ärendet 
Syftet med den gemensamma webbplatsen är att synliggöra ett tillgängligt fritidsutbud för 
barn och unga med funktionsnedsättning i stockholmsområdet. Målgruppen är personer 
med funktionsnedsättning, deras föräldrar samt yrkesverksamma. Webbplatsen ger en 
samlad information om vad det finns för fritidsaktiviteter som är tillgängliga för personer 
med funktionsnedsättning i Stockholms län. 
 
Webbplatsen kommer att vara extern och inte vara förknippad med någon specifik 
kommun. 
 
Webbplatsen kommer bli unik i sitt slag och synliggöra behovet av ett tillgängligt 
fritidsutbud för personer med funktionsnedsättning. Webbplatsen ger möjlighet att söka 
aktiviteter utifrån t ex ålder, funktionsnedsättning och ort. Få kontaktinformation till de 
olika fritidsaktörerna och information om de olika fritidsaktiviteterna. Se filmer som visar 
de olika aktiviteterna och ungdomarnas egna upplevelser. Det kommer även finnas 
information om utbildningar, seminarium och föreläsningar som vänder sig till målgruppen, 
yrkesamman samt föräldrar  
 
För att detta ska bli en attraktiv webbplats med ett stort utbud av aktiviteter behöver 
kommunerna i Storstockholm gemensamt gå in i detta samarbete. För 12 000 kr/ per år får 
Nacka kommun 40 stycken aktiviteter inskrivna samt uppdatering av dessa på webbplatsen.  
 
Beslut i ärendet kommer att tas på delegation. 
 

Beslutsgång 

Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2012-04-24 
Bilaga 1 Fritidswebben kort presentation 
Bilaga 2 Förstudie Fritid för alla 
 

- - - - -  
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§  38 FRN 2010/126 

Ekonomiskt stöd avseende fritidsmässan Minfritid.nu 

2013 för personer med funktionsnedsättning  
 

Beslut 
Fritidsnämnden beviljar ekonomiskt stöd på beloppet 40 000kr för 2013 avseende 
fritidsmässan Minfritid.nu.  
 

Ärendet 
År 2011 genomförde sex kommuner och landstingets habilitering och hälsa en fritidsmässa, 
Minfritid.nu, på Torvalla i Haninge. Syftet var att visa upp ett kultur- och fritidsutbud för 
personer med funktionsnedsättning. Fritidsmässan blev ett regionalt arrangemang med ca 
80 utställare, 4 000 besökare, ett 20-tal artister och 10 föreläsare. Utvärderingen av mässan 
resulterade i slutsatsen att det var en succé och väl värd att upprepa. Medverkande aktörer 
kom fram till att det var rimligt att genomföra fritidsmässan vartannat år. Kultur- och 
fritidsförvaltningen i Huddinge kommun har tagit över stafettpinnen från Haninge 
kommun och svarar för värdskapet av Minfritid.nu 2013. Huddinge kommun vill ta mässan 
ett steg längre och styra organisationen genom att planera och genomföra mässan i 
projektform. Huddinge kommun svarar för värdskap och projektledning. Varje kommun 
går in i projektet med premisser som en ekonomisk insatts på 40 000 kr, marknadsföring av 
mässan inom den egna kommunen, en företrädare i styrgrupp och projektgrupp samt 
funktionärer i samband med genomförandet av mässan. Fritidsnämnden har tidigare fått 
information om Minfritid.nu 2011.  
 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2012-05-02 
Bilaga 1 Torvalla Sportcenter i Haninge, fredag 20 och lördag 21 maj 2011. Bakgrund och 
Utvärdering  
Bilaga 2 Ansökan om medverkan av fritidsmässam Minfritid.nu 2013 
 

 

- - - - - 



 9 (38) 
 2012-05-10 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 
 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 39 FRN 2012/51 

Kulturpolitisk programförklaring  
 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att lämna en redovisning till kulturnämnden, daterad 2012-04-24, 
av hur den kulturpolitiska programförklaringen har tillämpats inom fritidsnämndens 
ansvarsområde under 2011.  
 
Nämnden beslutar att komplettera yttrandet med avsnitten 4, 5 och 7 från 
tjänsteskrivelsens sida 3.  
 

Ärendet 
Kulturnämnden begär att nämnder och styrelser i Nacka kommun redovisar hur 
tillämpningen av den kulturpolitiska programförklaringen har genomförts under 2011. 
Nämndernas redovisningar kommer att sammanställas i ett tillägg till årsbokslutet för 2011.  
Ett enhälligt kommunfullmäktige antog 2001 en kulturpolitisk programförklaring för Nacka 
kommun. Avsikten med den kulturpolitiska programförklaringen är att den ska bidra till att 
ett kulturellt perspektiv läggs på samtliga verksamheter i kommunen. De politiska 
nämnderna har till uppgift att fastställa tillämpningen av den kulturpolitiska 
programförklaringen inom respektive nämnds ansvarsområde. 
 
I fritidsnämndens olika informationsfoldrar omnämns även kulturaktiviteter. 
Föreningsbidrag ges även till föreningar som ägnar sig åt kulturella uttryck, så som dans, 
teater och cirkus. På fritidsgårdarna finns det möjlighet att använda replokaler för musik 
eller delta i öppna kreativa skapande aktiviteter. Detta främjar bland annat att flera invånare 
får möjlighet att delta i kulturella aktiviteter på fritiden.   
 
Fritidsnämnden yttrar sig i plan- och exploateringsärenden och bevakar då att invånarnas 
behov av motion, rekreation och mötesplatser tillgodoses. Genom att ungdomar ges 
möjlighet att få ingå i demokratiska processer inom föreningslivet eller på fritidsgårdar ges 
de en demokratisk skolning som främjar den personliga utvecklingen och hälsan.  
 
Enheten menar att fritidsnämnden har tagit kulturella hänsyn utifrån nämndens 
ansvarsområde med utgångspunkt i det kulturpolitiska programmet.  
 

Yrkande 
Lars Berglund yrkade att avsnitten 4, 5 och 7 på tjänsteskrivelsens sida 3 ska kompletteras i 
yttrandet. 
 

Beslutsgång 
Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut med Lars Berglunds yrkande. 
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Forts § 39 
 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-04-25 

Bilaga 1 Förslag till Redovisning av fritidsnämndens tillämpning av den Kulturpolitiska 

programförklaringen 
Bilaga 2 Kulturpolitisk programförklaring 2000 
Bilaga 3 Redovisning av hur fritidsnämnden beaktat det kulturpolitiska programmet inom 
sitt ansvarsområde 
Bilaga 4 Missiv Uppföljning Kulturpolitisk programförklaring  
 
 

- - - - -  
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§ 40 FRN 2012/60 

Digitala utskick av nämndhandlingar 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att övergå till digitala utskick senast från och med 1 januari 2013.  

 

Fritidsnämnden beslutar att finansiera läsplattor och 3G abonnemang till de förtroendevalda i 

nämnden som har behov.  

Ärendet 

Tryck och utskick av handlingar inför nämnderna innebär betydande kostnader för 

kommunen. Under 2011 var den sammanlagda kostnaden 2 420 000 kr. Flera kommuner 

har övergått till digitala utskick och Utbildningsnämnden har sedan oktober 2011 testat 

med digital hantering.  

 

Syftet med digitala utskick är framför allt att minska kostnaderna och öka tillgängligheten 

av handlingarna. Dessutom innebär digitala utskick att ledtiden för utskick förkortas. I 

praktiken innebär digitala utskick att förtroendevalda får handlingar digitalt till sin e-post. 

För förtroendevalda med behov av verktyg för att läsa digitala handlingar ges möjlighet att 

få en läsplatta och även 3G abonnemang. Utbildningar och support kommer att finnas för 

de förtroendevalda som önskar. Hur distributionen av digitala handlingarna ska fungera till 

respektive nämnd får utformas i detalj under övergångsfasen. 

 

Kostnaderna kommer under första året innebära dels kostnader för inköp av läsplattor dels 

den fortsatta kostnaden för pappersutskick under en övergångsperiod. Beräknat på två år 

kommer dock kostnaderna att minska för utskick av handlingarna om man väljer att övergå 

helt till digitala utskick. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2012-04-20 

Bilaga 1 PM 2012-04-12 
 

 

- - - - -  
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§ 41 FRN 2012/44 

Projektbidrag för utveckling av skridskoåkning för barn 

och unga med funktionsnedsättning 

Beslut 

1. Fritidsnämnden beslutar att bevilja sektionen Älta IF Konståkning ett projektbidrag på 

25 000 kronor. 

2. Sektionen Älta IF Konståkning ges nolltaxa på istider för projektet i Älta Ishall under 

dagtid efter särskild överenskommelse med kommunens idrottsbokning.  
3. Sektionen Älta IF Konståkning ska till Nacka kommun komma in med en skriftlig 

redovisning senast 2013-06-01 över projektets genomförande samt hur projektbidraget 
har använts. 

Ärendet 

Möjligheten att åka skridskor på egen hand, utan att riskera fallskador, är för personer med 

funktionsnedsättning begränsad. Med anpassade hjälpmedel skulle detta kunna bli möjligt, 

Nacka kommun har investerat i fallskydd i två av kommunens ishallar. Fallskydden är 

primärt utvecklade för konståkning. Med viss anpassning av fallskydden skulle det även bli 

möjligt att åka skridskor själv även om man har svårigheter med balans, svagheter i 

muskulaturen eller osäker på sin fysiska förmåga.  

 

Konståkningssektionen i Älta IF vill genomföra ett utvecklingsprojekt av skridskoåkningen 

för personer med funktionsnedsättning. Konståkningssektionen vill bidra till att säkerställa 

aktiviteternas anpassning och utvecklingen av skridskoverksamheten för målgruppen. 

Utvecklingsprojektet är tänkt att genomföras i Älta ishall under dagtid, och kommer 

innehålla en serie pass som bland annat teori, teknik på marken och tid på isen.  

Idrotts- och fritidsenhetens synpunkter 

Enheten anser att detta projekt är viktigt ur ett tillgänglighets- och jämlikhetsperspektiv. 

Projektet är en möjlighet för att utveckla fritidsaktiviteter för personer med 

funktionsnedsättning och att ta fram en möjlighet för att anpassa ishallar så att det blir 

tillgängliga för alla, oavsett psykiska och fysiska förutsättningar. Detta är i nuläget inte 

möjligt.  

 

Yrkande 

Lars Berglund (M) biföll förslag till beslut. 

 
Mattias Qvarsell (S) yrkade att nämnden beviljar hela det sökta beloppet. I andra hand att 
nämnden i sitt beslut skriver att föreningen kan återkomma med en ansökan om pengarna 
inte räcker.  
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Forts § 41 
 

Beslutsgång 

Med avslag på Mattias Qvarsells yrkande beslutade nämnden i enlighet Lars Berglunds 

yrkande att besluta i enlighet med förslag till beslut. 
 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-04-17 

Bilaga 1 Ansökan om projektbidrag för utveckling skridskoåkning för barn och unga med 

funktionsnedsättningar 
 

Protokollsanteckningar 

Mattias Qvarsell (S) låter för socialdemokraterna, med instämmande av Barbro 

Sörman(V), anteckna följande till protokollet; 

Ge Älta IF fullt stöd i att utveckla skridskoåkning för barn och unga med 

funktionsnedsättning. Det är vår bestämda uppfattning att man ska så där det gror. Om en 

Nackaförening vill utveckla sin verksamhet för att välkomna personer med 

funktionsnedsättning, då ska kommunen jubla! Då ska kommunen göra sitt yttersta för att 

ta tillvara på, utveckla och stödja detta initiativ. Istället håller man i plånboken och säger att 

de får nöja sig med hälften.  

 

Detta är snålt. Särskilt med tanke på att fritidsnämnden bara någon timma senare var i 

stånd att fatta beslut om investeringar i storleksordningen 18,5 miljoner kronor. 

Vi hoppas att Älta IF, trots att fritidsnämnden avslog halva ansökan, har modet och 

engagemanget att genomföra projektet. Vi hoppas att det faller väl ut, och vi ser fram emot 

att få försöka bevilja ytterligare medel för att kunna marknadsföra denna förhoppningsvisa 

succé. 
 
Johan Kjellman (NL) inkom med följande anteckning med instämmande av 
Lisskulla Zayane (MP); 
En del oerhört engagerade människor inom Älta IF har jobbat stenhårt för att ta fram en 
ny aktivitet för unga med funktionsnedsättning. 
 
I sin ansökan skriver de: 
”Barn och ungdomar med funktionsnedsättning saknar oftast möjligheten att delta i 
idrottsaktiviteter som för många andra är en självklarhet.” 
 
Engagemanget har lett till förslaget. Både hjälpmedel och engagerad personal finns 
tillgängliga i ishallarna i Älta och Saltsjöbaden. Projektet är tänkt att innehålla en serie pass, 
som innehåller teori, teknik på marken, tid på isen och sammanfattning med 
erfarenhetsutbyte. Man har ansökt om projektbidrag om 60 000:- 
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Vi inom NL, S, V och MP anser att detta är ett lovvärt nytänkande projekt som ger glädje 
och meningsfull aktivitet till unga som annars inte är högt prioriterade i samhället. 
Forts § 41 
 
Alliansen har skurit ner bidraget med mer än hälften till 25 000:- 
Vi med begränsad erfarenhet hur unga med funktionsnedsättning har det bör främja 
liknande engagemang och inte snåla. Vi har en budget vi måste förhålla oss till med de 
borttagna 35 000:- skulle väl rymmas inom budget. 
 
Vi uppmanar Alliansen att ompröva sitt beslut genom att uppmana till ny likvärdig ansökan 
där vi visar uppskattning till projektet och beviljar det som de ansöker om. 
 

 

- - - - -  
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§ 42  FRN 2012/52-805 

Särskilt verksamhetsstöd till Stiftelsen Skota Hem 

Beslut 

1. Fritidsnämnden beslutar att godkänna bifogade överenskommelse med Stiftelsen Skota 

Hem för perioden 2012-2015 

2. Stiftelsen Skota Hem ges ett årligt särskilt verksamhetsstöd i form av ett utökat 

föreningsstöd med 150 000 kronor per år 

3. Stiftelsen Skota Hem ska till kommunen årligen lämna in en skriftlig redovisning av 

genomförd verksamhet senast 30 januari 

Ärendet 

Nacka kommun har sedan mitten av nittiotalet, då Stiftelsen Skota hem etablerade sig i 

Saltsjöbaden, stöttat stiftelsen ekonomiskt.  Fritidsnämnden har, enligt kommunfullmäktige 

beslut 2010-11-22, § 229, Mål och budget för 2011 – 2013, fått i uppdrag av att fortsätta 

stödja seglingsverksamheten vid ”Skota Hem” i Saltsjöbaden, som på ett unikt sätt ger 

livskvalitet för personer med funktionshinder. Stödet ska vara långsiktigt och på minst 150 

tkr per år för en ny period omfattande åren 2011–2015. 

 

Stiftelsen Skota Hem bedriver en unik seglingsverksamhet för personer med 

funktionsnedsättning i sin anläggning i Saltsjöbaden.  För att stärka Skota Hems 

verksamhet föreslås att en överenskommelse utformas mellan kommunen och Stiftelsen 

Skota Hem på samma vis som kommunen har utformat med Nacka HI. Idrotts- och 

fritidsenheten anser att överenskommelsen ger kommunen möjlighet till större insyn och 

påverkan av verksamheten långsiktigt jämfört med ett generellt bidrag. 

 

Föreningar som bedriver fritidsverksamhet för personer med funktionsnedsättning är 

prioriterad och verksamheten för målgruppen kostar generellt mer än verksamhet för 

personer utan funktionsnedsättning. Detta beror bland annat på av att deltagarna har 

behov av fler ledare, anpassade material och annan utrustning för att möjliggöra 

fritidsaktiviteter för personer med funktionsnedsättning.   

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2012-04-20 

Bilaga 1 Överenskommelse om särskilt stöd mellan Nacka kommun och Stiftelsen Skota 

Hem 
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- - - - -  
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§ 43  FRN 2012/54-816 

Upphandling av fritidsgårdsverksamhet på 2.ans 

fritidsgård på helger för personer med 

funktionsnedsättning 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att upphandla öppen fritidsgårdsverksamhet på helger för 

personer med funktionsnedsättning, för perioden 2012-09-01 - 2013-09-01 med möjlighet 

till förlängning i två år.  

Ärendet 

Fritidsnämnden beslutade 2011-09-11 Dnr 2011/107 att uppdra åt nuvarande 

verksamhetsutförare på 2:ans fritidsgård att erbjuda riktad verksamhet på helger för 

ungdomar med särskilda behov. Fritidsnämnden beslutade att ersättningen för uppdraget 

skulle vara 100 000 kronor för 12 tillfällen med 6 timmar öppet per gång  

 

Efter dialog med nuvarande verksamhetsutförare av 2:ans fritidsgård, den kommunala 

produktionen, har de meddelat att de inte har möjlighet att utföra detta uppdrag då de 

saknar tillräckligt med erfarenhet och kompetens av arbete med personer med 

funktionsnedsättning.  

 

Med anledning av detta föreslår enheten att utförandet av uppdraget, att anordna öppen 

verksamhet för personer med funktionsnedsättning under vissa söndagar på fritidsgården 

2:an, ska upphandlas enligt LOU. Enheten bedömer att det finns en marknad med aktörer 

som har god kompetens och erfarenhet av verksamhet för personer med 

funktionsnedsättning.  

 

Utföraren av den huvudsakliga fritidsgårdsverksamheten på 2:ans fritidsgård är informerad 

om att enheten avser att förlägga ytterligare verksamhet till lokalerna som kommer att 

anordnas av annan extern utförare. Utföraren av den huvudsakliga 

fritidsgårdsverksamheten på 2:ans fritidsgård får som lokalförvaltande organisation i 

uppdrag att samverka kring lokalfrågor med den utföraren som får uppdraget att anordna 

verksamheten för personer med funktionssnedsättning. 

Sickla fritidsgård 

Sickla fritidsgård anordnar korttidstillsyn enligt LSS, Lagen om särskilt stöd och service för 

vissa funktionshindrade, på uppdrag av socialnämnden. För att få delta i denna verksamhet 

krävs beslut av handläggare inom socialtjänsten. Sickla fritidsgård erbjuder även 
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målgruppen öppen fritidgårdsverksamhet tre kvällar i veckan. Sickla fritidsgård är inte en 

del av Fritidsnämndens fritidsgårdsverksamhet. 
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Forts § 43  

Upphandlingsprocess 

Idrott och fritidsenheten kommer att ta fram ett förfrågningsunderlag med en 

kravspecifikation och utvärderingskriterier för upphandlingen. Fritidsnämndens presidium 

kommer erbjudas möjlighet att ta del av underlagen innan upphandlingen påbörjas. 

Enheten bedömer att det finns intressenter med erfarenhet av verksamhet för personer 

med funktionsnedsättning som har intresse av att lämna anbud. Avsikten är att 

verksamheten ska kunna börja under hösten 2012.  

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-05-02 
 

 

- - - - -  
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§ 44 FRN 2010/56 

Revidering av fördelningsprinciper för fasta 

schemabokningar i kommunägda sporthallar och 

gymnastiksalar 
 

Beslut 
Fritidsnämnden beslutar att revidera punkt 3 i Fördelningsprinciper för fasta schemabokningar av 
tider i kommunägda sporthallar och gymnastiksalar.  
Lydelsen av punkt 3 ska vara följande 

- Verksamhetsvolymen specificeras i fyra grupper: Barn 4 - 10 år, ungdomar 11 - 20 
år, seniorverksamhet, elitverksamhet samt övrig seniorverksamhet. Tiderna i 
gymnastiksalarna prioriteras i första hand för barn 4 - 10 år. Tiderna i sporthallar 
delas in i tid för ungdomsverksamhet kl. 16.30 – 20.30 och tid för seniorverksamhet 
kl. 20.30 -22.30 
 

Ärendet 
Fritidsnämnden beslöt 2010-04-21, Dnr FRN 2010/56, att fastställa fördelningsprinciper 
för fasta schemabokningar av tider i kommunägda sporthallar och gymnastiksalar.  
 
De nuvarande fördelningsprinciperna har använts vid fördelningar av fasta 
schemabokningar i sporthallarna och gymnastiksalarna inför de senaste två säsongerna. 
 
I de nuvarande fördelningsprinciperna för fasta schemabokningar av tider i kommunägda 
sporthallar och gymnastiksalar anges bland följande i punkten 3: 
 

- Verksamhetsvolymen specificeras i fyra grupper: Barn 4-10 år, ungdomar 11-20 år, 
seniorverksamhet-Elit samt övrig seniorverksamhet. Tiderna i gymnastiksalarna 
prioriteras i första hand för barn 4-10 år. Tiderna i sporthallar delas in i ungdomstid 
kl 17-20 och seniortid kl 20-22 

 
Idrotts- och fritidsenheten föreslår att denna punkt ersätts med följande lydelse  
 

- Verksamhetsvolymen specificeras i fyra grupper: Barn 4 - 10 år, ungdomar 11 - 20 
år, seniorverksamhet, elitverksamhet samt övrig seniorverksamhet. Tiderna i 
gymnastiksalarna prioriteras i första hand för barn 4 - 10 år. Tiderna i sporthallar 
delas in i tid för ungdomsverksamhet kl. 16.30 – 20.30 och tid för seniorverksamhet 
kl. 20.30 -22.30. 
 

Idrotts- och fritidsenheten anser att behovet av ungdomstider är stort och att många 
föreningar växer i antal aktiva medlemmar varje år. Föreningar har inkommit med 
önskemål om att få börja sina träningar tidigare än kl 17 i våra sporthallar. Under tiden 
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16.00 – 17.00 genomförs en tillsynsstädning i sporthallarna. Enheten bedömer det som 
möjligt att tillsynsstädningen kan genomföras på enbart 30 minuter.  
Forts § 44 
 
En konsekvens av denna revidering är att antalet tider ökar för ungdomsverksamhet i 
kommunens sporthallar. Enheten bedömer att föreslagen förändring påverkan på 
nämndens intäkter och utgifter är marginell. 
 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-04-18 

Revidering 2012-05-02 

 

 

- - - - -  
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§  45 FRN 2012/11-828 

Ändrad taxa i ishallar 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att ändra taxan i ishallarna under försäsongen vecka 32 t.o.m. 42 

2012 under förutsättning att Saltsjöbadens ishall kan öppna vecka 33. Om Saltsjöbadens 

ishall inte öppnar vecka 33 ska nuvarande taxa gälla.  

Ärendet 

De föreningar som har verksamhet i Nacka kommuns ishallar har framfört önskemål att 

öppna Saltsjöbadens ishall vecka 33 2012, istället för vecka 38 som fritidsnämnden har 

beslutat.  

 

Fritidsnämnden har tidigare beslutat att faktisk kostnad ska gälla om ytterligare en ishall ska 

öppnas under försäsongen. Därför föreslås en höjning av taxan med 100 kr i timmen i alla 

ishallar under hela försäsongen, från vecka 32 t.o.m. 42. Det innebär att taxan blir 750 kr i 

timmen istället för 650 kr i timmen under perioden. 

 

Idrotts- och fritidsenheten har fört dialog med samtliga berörda föreningar. Sex föreningar 

har skrivit på att de accepterar höjningen av 100 kr i timmen och två föreningar har 

ifrågasatt höjningen. Antalet medlemmar i de föreningar som godkänt höjningen 

uppskattas till cirka 1 500. De föreningar som ifrågasatt höjningen har cirka 300 

medlemmar.  

 

Idrotts- och fritidsenhetens förslag är att öppna Saltsjöbadens ishall vecka 33 och höja 

taxan med 100 kr i timmen i alla ishallar under hela försäsongen. En förutsättning för att 

kunna öppna Saltsjöbadens ishall är att den besiktning av grusbädden och kylrören som ska 

genomföras blir godkänd. Besiktningen ska göras så fort isen är borttagen. Om 

besiktningen visar att åtgärder behöver vidtas kan inte en öppning till vecka 33 garanteras. 

Om ishallen inte öppnas vecka 33 föreslås att nuvarande avgift bibehålls. Saltsjöbadens 

ishall öppnar då vecka 38 enligt tidigare nämndbeslut i januari 2012.   

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade i enlighet med förslag till beslut. 
 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-05-02 
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- - - - -  



 24 (38) 
 2012-05-10 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Fritidsnämnden 
 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

 

§ 46  FRN 2012/61 

Kommunsamverkan om Sport Campus Sweden 

Beslut 

Fritidsnämnden noterar informationen till protokollet. 

Ärendet 

Fritidsnämnden föreslås att i juni fatta beslut om överenskommelse med Sport Campus 

Sweden. Överenskommelsen innebär att Nacka blir kommunmedlem. Avgiften är 2 kronor 

per kommuninvånare men är reducerad till 1 krona per kommuninvånare för perioden juni-

december 2012 och ökar 2013 till 1,50 kronor per kommuninvånare. Från 2014 gäller full 

avgift, dvs. 2 kronor per kommuninvånare. Medlemskapet gäller ett år i sänder. 

 

Det främsta skälet är att överenskommelsens syfte är att främja regional samverkan mellan 

kommunerna i Stockholms län, lärosäten och specialidrottsförbund så att unga vuxna i 

länet kan bedriva högskolestudier parallellt med idrott på hög nivå i sin hemmiljö i länet. 

En annan fördel är att många fler idrottsanläggningar kommer att vara tillgängliga än vad 

som finns inom den egna kommunen vilket annars ofta är begränsande och ett hinder i 

länet. En annan viktig komponent är att denna plattform kan bidra till att motverka att för 

tidig specialisering sker i unga år. Unga ges nu rimligare förutsättningar för att planera för 

studieval och idrott i den åldern då man uppnått en fysisk och mental mognad. 

 

Genom denna kommunala samverkan i Stockholms län ges idrottande studenter en unik 

möjlighet att dels specifikt stöd genom respektive högskolas studievägledare samt att 

använda fler idrottsanläggningar (fn 28 stycken med olika samt via lärosätena och SCIs 

anläggningar) liksom erbjudande om att delta i de aktiviteter som SCI anordnar. 

Exempelvis näringslära, medicinsk uppföljning, livsstilscoach och flertalet sociala 

aktiviteter.  

 

Sport Campus Sweden startade hösten 2003 av Haninge kommun, tillsammans med 

företrädare för ett antal lärosäten och idrottsförbund, genom en förening kallad Haninge 

Idrottscampus. 2008 bytte detta idrottscampus namn för att ge ökat utrymme för samverkan 

med flera kommuner i Stockholms län. Nuvarande medlemmarna i SCS är Stockholms 

Idrottsförbund, Haninge kommun, Tyresö kommun, Nynäshamns kommun, Huddinge 

kommun, Botkyrka kommun samt Nykvarns kommun, 4 lärosäten i Stockholm (GIH, KTH, 

Stockholms Universitet och Karolinska institutet) samt 21 specialidrottsförbund.  
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I denna samverkan ansvarar idrottsrådet som representerar specialförbund för urval av 

kandidater liksom respektive lärosätes antagningskrav. Kommunerna förväntas bidra med 

information till medborgarna och kontakt med lokala föreningar.  
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Forts § 46 
 

Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-04-24 

Bilaga 1. Förslag till överenskommelse mellan Nacka kommun och Sport Campus Sweden 

Bilaga 2. Verksamhetsberättelse 2010/2011 

Bilaga 3: Stadgar 
 

 

- - - - -  
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§ 47 FRN 2011/109 

Tertial 1 för fritidsnämnden 

Beslut 

Fritidsnämnden beslutar att bordlägga ärendet. 

 

Nämnden beslutar om omedelbar justering. 

Ärendet 

Fritidsnämnden redovisar verksamhetsresultat, insatta resurser och en sammanställning av 

ekonomiska redovisningen enligt nedan. Ekonomisk specificerad uppföljning redovisas i 

tjänsteskrivelsens bilaga 1 och investeringsredovisning återfinns i tjänsteskrivelsens bilaga 2. 

 

Verksamhetsresultat 

Under våren har tjänstemannaorganisationen ändrats. Syftet har varit att öka tydligheten i 

ansvar gentemot besökarna/kunderna på fritidsanläggningarna. Ett projekt gällande 

utveckling av enhetens boknings och kundservicearbete pågår. Driftproblem samt de 

problem med takbjälkar mm som föreligger på Näckenbadet innebar att simhallen var 

stängd i 2 veckor. 

 

Insatta resurser  
Fritidsnämnden redovisar ett överskott med 3,8 mkr vilket beror på att avtalet för 
lokalkostnaderna av fritidsanläggningar inte är klara och att kapitalkostnader redovisar ett 
överskott med 1 mkr .  
Prognosen för helåret pekar mot ett överskott med 1 mkr. 

 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade att bordlägga ärendet. 
 
Nämnden beslutade om omedelbar justering. 
 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-05-10 

Bilaga 1 Ekonomisk sammanställning 
Bilaga 2 Investeringsredovisning (i KS kommer jan-mars redovisas) 

Protokollsanteckning 

Mattias Qvarsell (S) låter för socialdemokraterna anteckna följande till protokollet; 

Ca fem minuter innan mötet får vi beslutsunderlag som föreslår att vi ska äska 18,5 

miljoner kronor för investeringar inom fritidsnämndens verksamhetsområde. I samma 
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ärende förväntas vi fastställa ett bokslut för perioden januari-april 2012.
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Forts § 47 

 

Tjänsteskrivelserna är framtagna med stor noggrannhet och precision, och dess politiska 

innehåll är säkert bra, men det är direkt hånfullt gentemot medborgarna att påstå att beslut  
 

är välgrundade om beslutsfattarna några minuter innan mötet inte hade en aning om att 

man skulle fatta beslut om 18,5 miljoner kronor. 

 

Revisorerna har varit tydliga i sin anmärkning mot kommunstyrelsen. Även 

kommunfullmäktige har slagit fast att nämndernas ledamöter måste ta ansvar för 

beslutsprocessen och de beslut som fattas. Det enda ansvariga i detta läge var att antingen 

bordlägga eller återremittera frågan. 

 

Någonstans måste även kommunstyrelsen förstå och agera så att nämndernas politiker och 

tjänstemän får rimliga förutsättningar att sätta sig in i de beslut de är satta att ta. 
 
 

Karin Teljstedt (KD) inkom med följande protokollsanteckning med instämmande av Lars 

Berglund (M) och Karin Ekdahl-Wästberg (FP); 

Vi inser att rådande mötesstruktur sätter oss i en tidspressad situation i frågor gällande 

investeringsbudgeten kopplat till tertial 1. Att få handlingar dukade på mötet i frågor av 

denna dignitet ger oss politiker ingen möjlighet att fatta genomtänkta och ansvarfulla 

beslut. Den enda möjliga lösningen på detta ser vi vara att återremittera en av 

extraärendena och bordlägga det andra extraärendet samt Tertialbokslut 1 och kalla till ett 

extrainsatt möte under nästa vecka. Det ger oss alla möjlighet att fördjupa oss i ärendet och 

diskutera med våra partikamrater.  

 

Vi vill även poängtera vikten av att vi inför nästa års planering ser till att förbättra 

synkroniseringen mellan nämndens mötestider och Kommunstyrelsens och 

Kommunfullmäktiges mötestider för att minimera risken att detta inträffar igen. 

 
 

- - - - 
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§ 48 FRN 2011/109-041 

Re-investeringar/nyinvesteringar inom befintliga 

idrottsanläggningar 

Beslut 

Nämnden beslutar att återemittera ärendet med motiveringen att tjänsteskrivelsen 

kompletteras med nämndens tidigare beslut för mål- och budget i september 2011 samt 

med information om ärendets fortsatta beslutsgång. 

 

Nämnden beslutar om omedelbar justering. 

Ärendet 

Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att anslå 13 miljoner kronor avseende 

verksamhetsanknutna investeringar/nyinvesteringar inom befintliga idrottsanläggningar. 

Orsaken till nämndens förslag är att flera av idrottsanläggningarna nu är ålderstigna, slitna 

och är i stort behov av upprustning. Nyttan av åtgärderna kopplas direkt till utövarna både 

avseende idrottande barn och ungdomar i föreningslivet såväl inom skolornas idrotts- och 

rastverksamhet liksom allmänheten som använder idrottsanläggningarna för familjetid och 

allmän motion (folkhälsoperspektiv). Antalet bokningsbara timmar för föreningar och 

allmänhetens timmar behöver bibehållas då barnkullarna som nu är på väg in i idrottsålder 

har ökat mellan 25-45% jämfört med tidigare år. 

 

Utgifter 13 mkr år 2012-2014 och kostnad år 1efter färdigställande är 1 170 tkr 

Alternativet till re-investeringsåtgärder är att minska idrottsverksamhet och i vissa fall 

behöver idrottsanläggningar stängas p.g.a. säkerhets- och/eller arbetsmiljöskäl.  

 

I övrigt uttrycker verksamheten och nämnden stor oro för Näckenbadets bärande 

takkonstruktion som måste ändras innan snö kommer. I annat fall tvingas verksamheten att 

stänga badet med betydande komplikationer för föreningsliv, simskolor  och skolbad. 

Yrkande 

Lars Berglund yrkade att nämnden beslutar att återremittera ärendet med motiveringen att 

tjänsteskrivelsen kompletteras med nämndens tidigare beslut för mål- och budget i 

september 2011 samt med information om ärendets fortsatta beslutsgång. 

Beslutsgång 

Nämnden återremitterade ärendet 

Nämnden beslutade om omedelbar justering. 
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Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-05-04           
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Forts § 48 

 

Protokollsanteckning 

Karin Teljstedt (KD) inkom med följande protokollsanteckning med instämmande av Lars 

Berglund (M) och Karin Ekdahl-Wästberg (FP); 

Vi inser att rådande mötesstruktur sätter oss i en tidspressad situation i frågor gällande 

investeringsbudgeten kopplat till tertial 1. Att få handlingar dukade på mötet i frågor av 

denna dignitet ger oss politiker ingen möjlighet att fatta genomtänkta och ansvarfulla 

beslut. Den enda möjliga lösningen på detta ser vi vara att återremittera en av 

extraärendena och bordlägga det andra extraärendet samt Tertialbokslut 1 och kalla till ett 

extrainsatt möte under nästa vecka. Det ger oss alla möjlighet att fördjupa oss i ärendet och 

diskutera med våra partikamrater.  

 

Vi vill även poängtera vikten av att vi inför nästa års planering ser till att förbättra 

synkroniseringen mellan nämndens mötestider och Kommunstyrelsens och 

Kommunfullmäktiges mötestider för att minimera risken att detta inträffar igen. 

 

 

Mattias Qvarsell (S) låter för socialdemokraterna anteckna följande till protokollet; 

Ca fem minuter innan mötet får vi beslutsunderlag som föreslår att vi ska äska 18,5 

miljoner kronor för investeringar inom fritidsnämndens verksamhetsområde. I samma 

ärende förväntas vi fastställa ett bokslut för perioden januari-april 2012. 

 

Tjänsteskrivelserna är framtagna med stor noggrannhet och precision, och dess politiska 

innehåll är säkert bra, men det är direkt hånfullt gentemot medborgarna att påstå att beslut  
 

är välgrundade om beslutsfattarna några minuter innan mötet inte hade en aning om att 

man skulle fatta beslut om 18,5 miljoner kronor. 

 

Revisorerna har varit tydliga i sin anmärkning mot kommunstyrelsen. Även 

kommunfullmäktige har slagit fast att nämndernas ledamöter måste ta ansvar för 

beslutsprocessen och de beslut som fattas. Det enda ansvariga i detta läge var att antingen 

bordlägga eller återremittera frågan. 

 

Någonstans måste även kommunstyrelsen förstå och agera så att nämndernas politiker och 

tjänstemän får rimliga förutsättningar att sätta sig in i de beslut de är satta att ta. 

 

- - - - -  
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§ 49  FRN 2011/109-041 

Förändring av pågående investeringsprojekt 

Beslut 

Nämnden beslutar att bordlägga ärendet. 

 

Nämnden beslutar om omedelbar justering. 

Ärendet 

Fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige att anslå 5,5 miljoner kronor avseende 

pågående investering inom Saltsjöbadens idrottsplats. De åtgärder främst orsakat ökade 

kostnader är bland annat ersättningslokaler för den verksamhet som tidigare bedrevs i den 

befintliga lokalen om 1,5 mkr, utgifter för ny- och omläggning av elkabel till Näckenbadet, 

ökade markschakter, anpassning av marknivåer, stödmurar inom idrottsplatsen.  I 

efterhand noterar både verksamheten och nämnden att de kalkyler som nämnden beslutat 

utifrån och låg till grund för nämndens begäran om ökade budgetanslag i juni 2011 

avseende detta projekt inte visat sig vara tillräckliga. Fastighetsenheten har därför i uppdrag 

att minimera projektkostnaderna totalt men det är nödvändigt att funktionerna för hela 

idrottsplatsen blir klar och att idrottsplatsen kan nyttjas av alla, att transporterna av 

besökande fordon, arbetsfordon mm blir fungerande. Projektet kan inte avbrytas. 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade att bordlägga ärendet. 

 

Nämnden beslutade om omedelbar justering. 

Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse 2012-05-04 

Protokollsanteckning 

Karin Teljstedt (KD) inkom med följande protokollsanteckning med instämmande av Lars 

Berglund (M) och Karin Ekdahl-Wästberg (FP); 

Vi inser att rådande mötesstruktur sätter oss i en tidspressad situation i frågor gällande 

investeringsbudgeten kopplat till tertial 1. Att få handlingar dukade på mötet i frågor av 

denna dignitet ger oss politiker ingen möjlighet att fatta genomtänkta och ansvarfulla 

beslut. Den enda möjliga lösningen på detta ser vi vara att återremittera en av 

extraärendena och bordlägga det andra extraärendet samt Tertialbokslut 1 och kalla till ett 

extrainsatt möte under nästa vecka. Det ger oss alla möjlighet att fördjupa oss i ärendet och 

diskutera med våra partikamrater.  
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Forts § 49 

Vi vill även poängtera vikten av att vi inför nästa års planering ser till att förbättra 

synkroniseringen mellan nämndens mötestider och Kommunstyrelsens och 

Kommunfullmäktiges mötestider för att minimera risken att detta inträffar igen. 
 

 

Mattias Qvarsell (S) låter för socialdemokraterna anteckna följande till protokollet; 

Ca fem minuter innan mötet får vi beslutsunderlag som föreslår att vi ska äska 18,5 

miljoner kronor för investeringar inom fritidsnämndens verksamhetsområde. I samma 

ärende förväntas vi fastställa ett bokslut för perioden januari-april 2012. 

 

Tjänsteskrivelserna är framtagna med stor noggrannhet och precision, och dess politiska 

innehåll är säkert bra, men det är direkt hånfullt gentemot medborgarna att påstå att beslut  
 

är välgrundade om beslutsfattarna några minuter innan mötet inte hade en aning om att 

man skulle fatta beslut om 18,5 miljoner kronor. 

 

Revisorerna har varit tydliga i sin anmärkning mot kommunstyrelsen. Även 

kommunfullmäktige har slagit fast att nämndernas ledamöter måste ta ansvar för 

beslutsprocessen och de beslut som fattas. Det enda ansvariga i detta läge var att antingen 

bordlägga eller återremittera frågan. 

 

Någonstans måste även kommunstyrelsen förstå och agera så att nämndernas politiker och 

tjänstemän får rimliga förutsättningar att sätta sig in i de beslut de är satta att ta. 

 

- - - - -  
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§ 50  

Extra sammanträde 14 maj 

Beslut 

Nämnden beslutar om extra sammanträde den 14 maj kl 8 med anledning av de 

återremitterade och bordlagda ärendena på dagens sammanträde. 

Ärendet 

Ordförande, Lars berglund (M), föreslog att nämnden har ett extra sammanträde den 14 

maj då nämnden behöver ta beslut gällande de bordlagda och återemitterade innan 

Kommunstyrelsens arbetsutskott den 15 maj. 

Beslutsgång 

Nämnden beslutade om ett extra sammanträde den 14 maj kl 8 med anledning av de 

återremitterade och bordlagda ärendena på dagens sammanträde. 

 

 

- - - - - 
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§ 51 

Övriga frågor 

Information om No Fall idrottsstipendium 
Johan Kjellman (NL) undrade om vad som händer med stipendiet gällande hoppsele 

 

Åsa Engwall svarade att kommunen har pågående diskussion med Teknisk Fantasi om hur 

man gemensamt kan tydliggöra stipendiet och marknadsföringen av densamma. Ärendet 

förbereds för information till de förtroendevalda. 

 

 

 

- - - - - 
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§ 52 

 

Inkomna handlingar samt delegationsbeslut Fritidsnämnden 
 

Beslut  

Nämnden noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 

Följande delegationsbeslut och skrivelser till Fritidsnämnden anmäldes. 

 

Delegationsbeslut  

FRN 2012/20 BooFF ansöker om bidrag för utveckling av barn- och ungdomsledare 

2012 

FRN 2012/47 Fritidsgårdsliknande öppen träffpunkt på Velamsund 2012 

FRN 2012/42 Inköp av mediautrustning till träffpunkt Alphyddan 

FRN 2012/23 Uppföljning fritidsgårdsverksamhet 

KFKS 2012/1 Vidaredelegering beslutsattestanter 2012  

FRN 2012/3 Utbetalning av grundbidrag till pensionärsföreningar 2012 

FRN 2011/130 Svar på ansökan om bidrag för friskvårdande insatser 

 

 

Följande skrivelser har inkommit till nämnden för kännedom 

-  Nyhetsbrev från fritidsgårdarna i Nacka nr 2/2012 

-  Inbjudan till Ockelbolägret 2012 
Ockelbolägret arrangeras för barn och unga från Svenska storstäders ytterområden. 
Kommunens engagemang i detta är en gåva till Kronprinsessan Victoria och Prins Daniel. I 
augusti 2012 kommer det första Ockelbolägret att arrangeras i Åbyggeby Landsbygdscenter i 
Ockelbo. Nacka kommun inbjuds att delta med 10 barn i åldrarna 10 – 12 år tillsammans med 
två ledare. Lägret kommer att ha fokus på kost och hälsa i naturen. Aktiviteter är planerade 
utifrån de fyra teman som presenterats i gåvan, vatten, djuren, skog och natur. Lägret kommer 
att innehålla skapande, äventyr, trygghet och gemenskap. Verksamheten ska utvärderas med 
målet att bli till stöd och inspiration för att främja barns naturkontakt. 

-  Epost E-Lindberg, Större bollhal nu 

Svar Erik Langby 

-  2012-05-05 Redovisning av Orminge schackklubbs verksamhet 2011 

 

Beslutsgång 
Nämnden noterade informationen till protokollet. 
 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse 2012-05-10 
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